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درخواست خوانندگان برای دیدار با روحانی
معاون امور هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به درخواست های مطرح شده در نامه خوانندگان موسیقی پاپ به 
رئیس جمهور گفت: درخواست ملاقات هنرمندان با آقای روحانی را که یکی از مهم ترین بندهای نامه منتشر شده بود را به 
جدیت پیگیری می کنیم. علی مرادخانی با اشاره به آخرین وضعیت سند ملی موسیقی اظهار کرد: تدوین بخش های مختلف 
سند ملی موسیقی را انجام و آن را تحویل دادیم. این سند هم اکنون مسیر شورای عالی انقلاب فرهنگی را طی می کند، با بررسی 
زوایای مختلف سند ملی موسیقی آن را خدمت آقای جنتی فرستادیم که با تایید شدن از سوی ایشان، ابلاغ خواهد شد. وی ادامه 
داد: این سند با ارائه شدن در شورای عالی انقلاب فرهنگی، در نوبت بررسی قرار می گیرد و از این جهت زمان چندان مشخصی 

برای ابلاغ آن اعلام نمی شود. معاون امور هنری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در بخش دیگری از صحبت های خود به انتشار نامه ای از سوی خوانندگان 
موسیقی پاپ اشاره کرد و با تاکید بر پیگیری این نامه از سوی وزارت ارشاد، تصریح کرد: نامه ای که خوانندگان پاپ منتشر کردند و در آن درخواست های خود از 
جمله ملاقات با رئیس جمهوری را مطرح کردند، هم اکنون توسط مرکز موسیقی در حال پیگیری است. وی همچنین اظهار کرد: طبیعی است در هر فضایی 
که فعالیتی انجام می شود باید مسائل مربوط به آن حیطه نیز پیگیری شود، از این جهت مهم ترین درخواست خوانندگان پاپ در نامه منتشر شده که ملاقات با 
رئیس جمهوری بود را فرزاد طالبی با جدیت پیگیری می کند. مرادخانی در بخش دیگری از صحبت های خود در پاسخ به اینکه با وجود اما و اگرهای مطرح شده 
از سوی ارشاد، آیا فهرست اعلام شده درباره برخی خوانندگان ممنوع الفعالیت همچنان تکذیب می شود یا خیر، گفت: هم اکنون ممنوع الفعالیت بودن به معنای 

فهرستی که از لحاظ نام و تعداد افرد اعلام شد، وجود ندارد البته باید توجه داشته باشیم که در این زمینه مواردی وجود دارد که هنرمندان از آن ها اطلاع دارند.

استعفای شهید زین الدین
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام و فرمانده اســبق سپاه پاسداران انقلاب اســلامی به مناسبت سالروز شهادت 
سردار شهید مهدی زین الدین با انتشار عکسی از این شهید در اینستاگرام شخصی خود، خاطره ای از وی منتشر کرد.
متن این پســت اینســتاگرامی را در ادامه می خوانید: »قبل از عملیات خیبر یا بعد از والفجر مقدماتی بود که ایشان نزد 

بنده آمدند و گفتند: اگر شما اجازه می دهید بنده از سمت فرمانده لشکر استعفا دهم. گفتم: چرا؟
فرمودند: شاید یک برادر شایسته تر از من برای این سمت باشد و من خودم را لایق این مسئولیت نمی بینم.

گفتم: نه. این شکسته نفســی شما را می رساند. ما که مسئول هستیم شــما را کاملا لایق این مسؤلیت می دانیم و من 
اجازه نمی دهم که شما استعفاء دهید.

با اینکه مطمئن بودم که ایشان علاقه ندارد فرمانده لشگر باشد اما قبول کردند، خیلی زود رفتند و برای عملیات بعدی آماده شدند.
روحشان با سیدالشهداء محشور باد« شهید زین الدین چنین روحیه ای داشتند. 
شهید زین الدین پس از انقلاب به واحد اطلاعات سپاه پاسداران انقلاب اسلامی پیوست . پس از آغاز جنگ ایران و عراق وی به همراه یک گروه صد 
نفره با گذراندن آموزش های کوتاه به جبهه رفتند. وی پس از مدتی مسئول واحد شناسایی و بعد از آن مسئول واحد اطلاعات و عملیات سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی در دزفول و سوسنگرد شد و پس از مدتی به سمت فرماندهی تیپ علی ابن ابیطالب منصوب شد. در ۲۷ آبان ۱۳۶۳ مهدی زین الدین 
همراه با برادرش به منظور شناسایی منطقه از کرمانشاه به سوی سردشت شد که در این مسیر حین درگیری با عوامل ضد انقلاب به شهادت رسیدند

پیگیری اردوهای مختلط
موضوع اردوهای مختلط تاکنون چندین بار از سوی 
رهبر انقلاب مطرح شده اســت. در سال جاری نیز 
ایشان در دو ســخنرانی خود به این موضوع اشاره و 
نگرانی خود را در این زمینه اعلام کردند. موضوعی 
که هم از ســوی مجلس و هم از ســوی وزارت علوم 
مورد توجه قرار گرفت. حالا هم رئیس جمهور دستور 

داده است که این مورد پیگیری شود.

اردوهای مختلط، خیانت به نسل آینده
آیــت اللــه خامنــه ای در یکس از ســخنرانی های 
خود در تیر ماه امســال به برگزاری این اردوها انتقاد 
کردند و گفتند کسانی که دختران و پسران دانشجو 
را تحــت عنوان ایجاد جاذبه، بــه صورت مختلط در 
پوشش اردوهای دانشجویی به اروپا می برند، قطعاً 
به محیطهای دانشجویی و حتی نسل آینده خیانت 

می کنند.
ایشــان در آبان ماه نیز بار دیگر به این موضوع اشاره 
کردنــد و گفتند: برخی کار فرهنگی را با کنســرت و 
اردوهای مختلط اشتباه گرفته اند و برای توجیه کار 
غلط خود می گویند، دانشــجویان باید شــاد باشند. 
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: شاد بودن برای هر 
محیطی خوب اســت، اما به چــه قیمتی؟ به قیمت 
برگزاری مراسم و اردوهای مختلط؟ مگر غربی ها از 
اختلاط چه بهره ای جز جنایات کنونی جنسی برده 

اند که ما بدنبال پیروی از همان شیوه ها هستیم.
چنــد هفته پیــش فیاضی ســخنگوی کمیســیون 
آموزش و تحقیقــات مجلس نیــز در این خصوص 
گفت که در سال گذشته و جاری برخی دانشگاه های 
غیرانتفاعی، اردوهای مختلط دانشــجویی به یکی 
از کشــورهای اروپایــی داشــته اند که این مســئله 
تخلف بوده اســت. فیاضی با اشاره به پیگیری هایی 
کمیسیون آموزش از وزیر علوم در زمینه این تخلف 
گفت: کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با ارائه 
مستندات خواستار برخورد با متخلفان خواهد شد و 
قرار است وزارت علوم گزارش پیگیری این مسئله را 
به کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس شــورای 

اسلامی ارائه کند.

بخش نامه وزارت علوم و دستور پیگیری 
رئیس جمهور

اما چنــد روز پیــش محمد فرهــادی، وزیــر علوم 
تحقیقات و فناوری در پاسخ به این سوال که وزارت 
علــوم چه برنامــه ای بــرای جلوگیــری از اردوها و 
کنسرت های مختلط در دانشگاه ها دارد، گفت: به 
جد می گویم در دو ســال اخیر و در دولت تدبیر امید 
چنین اردوهایی وجود نداشــته و حتی اگر شــکل 
گرفته در بیرون از محیط دانشگاه ها صورت گرفته 
است. به گفته فرهادی برگزاری این گونه مراسم ها 
تنها با مجوز امکان پذیر اســت و اگر چنین مواردی 
بوده، برایشــان مجوزی صادر نشــده است. وی با 
رد برگزاری ایــن موارد در دانشــگاه ها، تاکید کرد: 
بخش نامه ممنوعیت برگزاری این برنامه ها با توجه 
به تاکیدات رهبــر انقلاب از ســوی وزارت علوم به 

دانشگاه ها ابلاغ شده است.
روز گذشــته نیز مخبــر دزفولی دبیر شــورای عالی 
انقلاب فرهنگی، در پاســخ به ســوالی درخصوص 
تذکر رهبر انقلاب درخصوص اردوهای دانشجویی 
مختلط و اینکه آیا شــورا در این زمینــه اقداماتی را 
انجام داده اســت، گفت: در جلسه امشب شورای 
عالی انقلاب فرهنگی رئیس جمهور ماموریت دادند 
که گزارش مســتندی در این زمینــه از مواردی که 
اتفاق افتاده اســت، آماده شود و تذکر رهبر انقلاب 

پیگیری شود تا حتما جلوی این موارد گرفته شود.

لایحه ای علیه پول کثیف انتخاباتی 
لایحه شفاف سازی منابع مالی و هزینه های انتخاباتی داوطلبان انتخابات مجلس به مجلس رفت

پس از تصویب لایحه شفاف سازی منابع مالی و هزینه های انتخاباتی داوطلبان 
انتخابات مجلس، ریاست جمهوری و شــوراها در هیات دولت این لایحه قرار 

است با قید دو فوریت در دستور کار نمایندگان خانه ملت قرار گیرد .
درحالی که برخی از سیاســیون تصویب این لایحه را راهــکاری برای مبارزه با 
فساد اقتصادی می دانند اما از ســوی دیگر مخالفت هایی نیز با شفاف سازی 
هزینه های انتخاباتی کاندیداها مطرح اســت .در این میان روز گذشته مهدی 
کوچک زاده گفت:دولت لایحه ای دو فوریتی با عنوان شفاف سازی هزینه های 
انتخاباتی را به مجلس فرستاده که ذیل این عنوان مطالبی آورده اند که راه را برای 
ورود دلالان و دارندگان پول های کثیف باز می کند. آن وقت آقای وزیر کشــور  
در تلویزیون می فرماید ما یک طرح دو فوریتی برای شــفاف سازی هزینه های 
تبلیغاتی آماده کردیم و به مجلس فرستادیم و مجلس مدام امروز و فردا می کند.

لزوم بررسی فوری لایحه شفاف سازی هزینه های انتخاباتی
این در حالی اســت که تعداد زیادی از نمایندگان خواهان اجرای هرچه سریعتر 
این لایحه هستند و بعضا حتی معتقدند وزیر کشور دیر اقدام با ارائه چنین لایحه 
ای کرده اســت. دراین میان احمد توکلی نماینده تهران روز دوشــنبه این هفته 
در تذکری به عدم اعلام وصول »لایحه شفاف ســازی هزینه های انتخاباتی« 
به هیئت رئیســه مجلس انتقاد کرد. این نماینده مجلس گفت:هیئت رئیســه 
مجلس عذری مبنی بر عدم اعلام وصول لایحه مذکور داشته و گفته است که 
ما صفی از طرح های دوفوریتی داریم. وی با بیان اینکه طرح های دوفوریتی را 
نمی شود در صف دستورات مجلس نگه داشت افزود: هر تعداد لایحه و طرح 

باید به سرعت اعلام وصول و در دستور کار مجلس قرار گیرد.
نماینده مردم تهران با اشاره به اهمیت لایحه شفاف سازی هزینه های انتخاباتی، 
متذکر شد این طرح به نوعی باعث جلوگیری از فسادهای احتمالی در انتخابات 
خواهد شــد، بنابراین مجلس در اعلام وصول این طرح کوتاهی کند این طور 

وانمود خواهد شــد که مجلس در موضع اتهام قرار دارد و می ترسد که مردم از 
منابع و هزینه های انتخاباتی با خبر شوند. در همین حال رئیس کمیسیون 
شوراها و سیاســت داخلی مجلس هم روز گذشــته گفت:معاون سیاسی 
وزیرکشــور برای دفاع از بررســی فــوری لایحه شفاف ســازی منابع مالی 
نامزدهای انتخابات درجلسه دیروز حضور یافت اما هیات رئیسه این لایحه 

را اعلام وصول نکرد.
امیر خجسته افزود:متاسفانه هیات رئیسه این لایحه را اعلام وصول نکرد، 

دیگر نیز در نوبت بررسی صحن زیرا طرح ها و لوایح دو فوریتی 
قرار دارد.

 باید این لایحه با دوفوریت تصویب برسد
محمدرضا تابش عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس گفته است 
که لایحه شفاف سازی هزینه های انتخابات یکی از حلقه های مفقوده مبارزه 

با فساد اقتصادی است .
وی افزود: یکی از پیامدهای انتخابات برای کشــور مشارکت گسترده مردم در 
عرصه انتخابات است و این مشارکت با اعتماد مردم رابطه مستقیمی دارد که این 

لایحه می تواند با ایجاد شفافیت مالی اعتماد بیشتری به مردم بدهد.
تابش تصریح کرد:چون زمان انتخابات نزدیک است باید این لایحه با دوفوریت 

تصویب برسد.

لایحه شفاف سازی هزینه های انتخاباتی بسیار مناسب است
حسینعلی شهریاری رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی  
گفت:بــا این لایحه موافقم و به طور حتم از آن دفاع خواهم کرد چرا که بســیار 

مناسب و اثر گذار است .وی ادامه داد: واقعیت این است که ما نباید بگذاریم که 
افرادی با زور و تزویر وارد مجلس شوند و این مملکت اسلامی است و باید به آن 
اهتمام کنیم. این نماینده مجلس با بیان اینکه افراد باید به طور سالم به مجلس 
وارد شوند، گفت: باید مشخص شود افرادی که برای کاندیداها هزینه می کنند، 
چطور در صدد جبران هستند و قرار است هزینه کنندگان چگونه پاسخ بگیرند؟
شــهریاری تصریح کرد: باید مشخص و شفاف شود که افراد پولهای میلیاردی 
یا چند صد میلیونی را از کجا آورده و به چه هدفی هزینه می کنند. از مســئولان 
ذیربط به سبب این اهتمام در چنین لایحه ای تشکر و قدردانی می کنیم چون 

این لایحه تاثیرات مثبت و بسزایی خواهد دارد.
لایحه شــفاف ســازی هزینه های انتخابات که از ســوی دولت تقدیم مجلس 

شورای اسلامی شده روز یکشنبه مورد رای نمایندگان گذاشته خواهد شد.

وزیر کشور دیر اقدام کرد
سید رمضان شجاعی کیاسری،عضو فراکسیون رهروان ولایت مجلس شورای 
اسلامی هم درباره این لایحه ،گفت:به نظر من وزیر کشور برای شفاف سازی 
هزینه انتخابات دیر اقدام کرده است چراکه تا اسفندماه زمان زیادی باقی نمانده 
و هر کس می خواسته هر مقدار هزینه ای را صرف انتخابات کند اینکار را انجام 

داده است لذا این لایحه نوشداروی بعد از مرگ سهراب است .
نماینــده مــردم ســاری اظهار 

داشت:بنده معتقدم 
باید شکل ، 

 ، ن ا میــز
نــوع  و  نحــوه 

ه تبلغیات انتخاباتی به تناسب  ز حــو
های انتخابیه و جمعیت آن مشــخص شود و پس از آن تعیین شود که تبلیغات 
شامل سخنرانی ،مناظره ،پوستر ،بنر ، ســتاد و ...می شود و دادن وعده های 
غیرواقعی خلاف اســت . این نماینده مجلس گفت:متاسفانه هرچه جلوتر می 
رویم پول در نحوه تعیین برنده شدن در انتخابات سرنوشت ساز تر می شود و نقش 
جدی تری ایفا می کند لذا درآینده با دیر اقدام کردن وزارت کشور پول سرنوشت 

ساز بودن خودش را در انتخابات به طور قطعی نشان می دهد.

متن کامل لایحه دو فوریتی  شفاف سازی هزینه های انتخاباتی
اما متن کامل لایحه دو فوریتی  شفاف سازی هزینه های انتخاباتی به شرح زیر 
است: به منظور شفاف شدن منابع مالی هزینه های انتخاباتی در دوره برگزاری 
انتخابات و ایجاد ســاز و کار لازم در قانون مند نمودن آن، لایحه زیر برای طی 

مراحل قانونی تقدیم می شود:
لایحه شــفاف ســازی منابع مالی و هزینه های انتخاباتی داوطلبان انتخابات 

ریاست جمهوری، مجلس شورای اسلامی و شوراهای اسلامی
ماده ۱- منابع نقدی و غیرنقدی مجاز برای هزینــه های انتخاباتی داوطلبان 
انتخابات ریاست جمهوری، مجلس شورای اســلامی، منحصرا شامل موارد 

زیر است:

الف- دارایی شخصی داوطلب
ب- کمک های مستقیم احزاب و تشکل های سیاسی دارای مجوز معتبر

پ- کمک های اشخاص حقیقی ایرانی
ت- منابــع و امکانات عمومی کــه مطابق قانون اســتفاده از آن برای تبلیغات 

انتخاباتی مجاز است.
تبصــره- ارزش ریالــی منابع غیرنقدی موضــوع این ماده و اجاره بهای ســایر 
امکانات، توســط نماینده مالی داوطلب انتخاباتی موضوع ماده)4( این قانون 

تقویم و در سرجمع هزینه ها لحاظ می شود.
ماده ۲- تامین منابع از ســایر محل ها از جمله موارد زیر به صورت مســتقیم یا 

غیرمستقیم ممنوع است:
الف- هرگونه کمک بیگانگان اعم از دولت ها و اشخاص حقیقی و حقوقی.

ب- استفاده از منابع نامشروع از جمله منابع ناشی از جرایم سازمان یافته، قاچاق 
و مواد مخدر و پولشویی.

پ- کمک های دستگاه های دولتی، نهادهای عمومی غیردولتی، موسسات، 
سازمان ها و شرکت هایی که به هر نحو و به هر مقدار از بودجه عمومی دولت و 

شهرداری ها استفاده می کنند، به جز موارد بند )ت( ماده )۱(
تبصره- کمک هــای موضوع بند )پ( ماده )۱(، صرفــا از محل منابع قانونی 
ممنوع نشــده در این ماده و تنها در صورت اطلاع و اجــازه داوطلب انتخاباتی 

مجاز است.
ماده ۳- هزینه انتخاباتی هر داوطلب صرفا شامل موارد زیر است:

الف- هزینه های مربوط به دایر کردن محل ســتاد انتخابات و اجاره 
بهای آن و هزینه های حمل و نقل مربوط.

ب- هزینــه های برپایــی تجمع عمومی مرتبــط با اهداف 
انتخاباتی.

پ- هزینه های تبلیغات مجاز در رســانه ها و ســایر 
تبلیغات مجاز

ت- هزینــه و حــق الزحمــه عوامــل اجرایی و 
کارشناسی در فعالیت های انتخاباتی

تبصره- ســایر هزینه ها و تعهدات به جز موارد 
موضوع این ماده از جمله ارایه کمک و خدمات 
نقدی و غیرنقدی به افراد توســط داوطلب یا از 
طرف وی ممنوع است و فرمانداری ها موظفند 
در صورت مشــاهده، برای رفع اثر به داوطلب 
تذکر دهند و در صورت عــدم ترتیب اثر، ضمن 
اعلام به هیأت های اجرایی از انجام آن جلوگیری 

به عمل آورند.
ماده 4- هر داوطلب موظف اســت حسابی را به عنوان 
تنها محل واریز، برداشت و نقل و انتقال وجوه و منابع نقدی 
هزینه های انتخاباتی، افتتاح نماید و هزمان با ثبت نام، شماره و 
مشخصات آن و گواهی بانک در این خصوص و نیز نام و مشخصات یک 

نفر را به عنوان نماینده مالی خود به مرجع ثبت نام ارائه دهد.
تبصره- بررسی حساب موضوع این ماده، توسط مسئولان رسیدگی کننده مجاز 
است و رسیدگی این حساب مشمول الزام به رعایت مقررات مربوط به محرمانه 

بودن اطلاعات شخصی نیست.
ماده 5- داوطلبان شرکت در انتخابات موظفند تمامی منابع و مصارف مرتبط با 
فعالیت های انتخاباتی خود را در دفاتر یا سامانه مخصوص ثبت و منابع تامین 
مالی این هزینه ها را با رعایت مقررات این قانون به نحو شفاف و با رعایت روش 
های استاندارد حسابداری ثبت نمایند به گونه ای که طریق هیأت های اجرایی 

قابل حسابرسی و رسیدگی باشد.
تبصره- هیأت های اجرایی انتخابــات در صورت نیاز برای اجرای وظایف می 

توانند گروه تخصصی تشکیل دهند.
ماده ۶- احزاب و تشــکل های سیاسی مجاز موظفند کلیه هزینه های مرتبط 
با فعالیت های انتخاباتی را که به صورت مســتقیم یا کمک به داوطلبان انجام 
می دهند در دفاتر یا سامانه مخصوص با رعایت مقررات این قانون و روش های 
حسابرسی ثبت نمایند تا در صورت درخواست کمیسیون موضوع )۱0۱( قانون 
فعالیت احزاب، جمعیت هــا و انجمن های سیاســی و صنفی و انجمن های 
اسلامی با اقلیتهای دینی شناخته شده- مصوب ۱۳۶0- قابل رسیدگی باشد.
ماده ۷- آیین نامه اجرایی این قانون توسط وزارت کشور تهیه و به تصویب هیأت 

وزیران می رسد«.

خاطره روزپیگیری روز

دولت درپی پیروزی جناح خاصی در انتخابات نیست
رییس جمهوری دولت را یک دولت فراحزبی توصیف و تاکید کرد: دولت یازدهم در پی پیروزی جناح خاصی نیست و تلاش می کند شرایط برای مشارکت همه جناح ها، احزاب و گروه ها فراهم شود.
اعضای هیات دولت درجلســه امروز چهارشنبه به ریاســت حجت الاسلام و المســلمین دکتر حســن روحانی رییس جمهوری، به فریدون همتی و محمدرضا خباز به ترتیب به عنوان استانداران 
قزوین و ســمنان، رأی اعتماد دادند. رییس جمهوری در این جلسه با اشاره به رأی اعتماد هیأت وزیران به اســتانداران جدید قزوین و سمنان خطاب به استانداران آنان اظهارداشت: انتظار مردم 
این اســت که با حضور شما در این استان ها، پیشرفت استان و حل مســایل و مشکلات شتاب بیشتری پیدا کند. روحانی افزود: براســاس تجربه داخلی و بین المللی، راه پیشرفت و توسعه کشور 
از مســیر بهره گیری حداکثری از توان و نیروی مردم و مشــارکت فعال بخش خصوصی می گذرد. رییس جمهوری با یادآوری این نکته که به هر میزان درآمدهای مختلف دولت افزایش پیدا کند، 
همچنان برای کشــور بزرگی مانند ایران و مســایل و مشکلاتی که با آن روبرو است ، کافی نیســت، گفت: حضور فعال بخش خصوصی، مشــارکت عموم مردم و جذب سرمایه خارجی با توجه به 

مسایل و مشکلات موجود، از ضروریات است.

سیاسی


